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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Sikerült-e beszerezni a Kormányinfón ígért Sabrilt?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 
 

Az utóbbi időben több olyan esetről értesültünk, amelyekben az epilepsziás betegek nem tudják 
kiváltani az epilepszia elleni gyógyszereiket, konkrétan a Sabrilt a gyógyszertárakban. A probléma 
oka globális ellátási hiány, amellyel kapcsolatban már én is kérdeztem korábban Miniszter Urat.
 
 Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető miniszter a Kormányinfón azt nyilatkozta, hogy 
konkrétan a Sabril tabletta hatóanyaggyártási problémák miatt június végéig nem lesz elérhető, 
azonban arról is beszámolt, hogy a West-szindrómában szenvedő gyermekek számára a gyógyszert 
biztosítani tudják és a számukra szükséges mennyiséget importból is be tudják szerezni.
 

Azóta több szülő is aggodalmát fejezte ki azonban e gyógyszer továbbra is rendkívül nehéz 
magyarországi beszerzése miatt.
 

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:
1. Sikerült-e beszerezni a Kormányinfón ígért gyógyszert, el tudják-e látni az összes érintett 

beteget? 
2. Van-e változás a hiány megszűnésének idejével kapcsolatban?  
3. Van-e információjuk a gyártótól, hogy mikorra tudják újra biztosítani a zavartalan ellátást? 
4. Milyen helyettesítő gyógyszerek beszerzéséről gondoskodott a Kormány, mit tud ajánlani 

azok számára, akik nem tudják a Sabrilt beszerezni? 


